
 
 

Acta reunió de la comissió de famílies del Pla Educatiu d’Entorn (PEE) 

 

Data: dijous 2 de juny de 2022  

Hora: 9.15 hores  

Lloc: sala de reunions de l’ajuntament de Sant Hilari Sacalm 

 Assistents: Georgina Vilà, regidora d’educació,  Anna Garriga, LIC, , Olga Rico, tècnica 

auxiliar de cultura SHS,  Anna Miralpeix, directora de la Llar Cent Fonts ,Montse López, 

cap d’estudis de l’escola Guilleries, Marina Hugas, educadora social, Maite Irazola 

tècnica dinamitzadora del PEE.  

Desenvolupament de la sessió: 

1. La tècnica dinamitzadora del PEE exposa que veient les necessitats expressades 

per famílies i centres educatius i seguint un dels objectius dels plans educatius 

d’entorn en relació amb l’acompanyament i suport a les famílies en el procés 

educatius dels seus fills, es planteja crear aquesta comissió de treball i 

coordinació amb tots els actors socioeducatius implicats.  

Es proposa començar amb actuacions adreçades amb les famílies amb infants 

més petits de 0 a 6 anys i anar progressivament contemplant més franges d’edat. 

 

2. La regidora d’educació presenta el projecte d’espai d’acompanyament a famílies 

amb infants de 0 a 3 anys que consistiria en la realització  d’entre 8 i 10 

sessions/tallers amb les famílies als dissabtes als matins. Els objectius d’aquest 

projecte són: 

• Crear un espai de vincle, confiança i acceptació on les mares i pares se 
sentin còmodes i acompanyats 

• Compartir coneixements i reflexionar sobre aspectes específics de 
l’acompanyament dels infants en l’etapa de 0 a 3 anys. 

• Afavorir que aflorin i es reflexioni sobre els propis recursos educatius i 
personals de les mares i pares. 

 

3. Les persones assistents veuen bé la proposta. La cap d’estudis de l’escola 

Guilleries comenta que aquesta escola també es planteja posar en marxa alguna 

acció educativa que abordi el tema dels límits i de l’abús de les pantalles.  

 

4. L’educadora social pensa que s’han de seguir dues línies d’actuació: la primera 

dirigida als pares i la segona als infants. Proposa treballar amb les famílies del 

poble ja des del moment en que sabem que hi ha un naixement, per tal de poder-

les oferir un acompanyament integral des de l’inici de la maternitat i un espai on 

crear vincles i intercanviar experiències. El registre civil municipal i el mateix CAP 

podrien fer difusió entre les famílies d’aquest nou espai comunitari. 



 
 

 

 

 Es valora positivament aquesta iniciativa i s’acorda oferir a la llevadora del cap 

que s'incorpori al projecte. 

 

5. Es planteja tornar a engegar el projecte de voluntariat Comencem l’escola als 

cursos de P2 i P3 del setembre vinent. 

 

6. Es programaran reunions inicials amb les famílies dels cursos d’infantil a les dues 

escoles. En aquestes sessions es parlarà de límits, d’autonomia personal dels 

infants i de dependència de les pantalles mòbils. A l’escola Guilleries es faran a 

partir de les 5 i a la llar a les 6 de la tarda. 

 

7. S’acorda continuar amb les reunions en horari matinal i organitzar més endavant 

trobades a les tardes amb les associacions de famílies. 

 

 

 

Sense res més a tractar, es dona per finalitzada la reunió. 

Maite Irazola, 

Tècnica dinamitzadora del PEE 

 


